

CVSTOS

THE TIME KEEPER

CHALLENGE CHRONO II 'Color Storm'

This year CVSTOS injects a new energy into its Chronograph by illuminating it with bursts of bright colors. Like the powerful energy released by a storm, these flashes of color reinforce the dial for unparalleled legibility, accentuated by the colored Luminova of the hands and indexes.

This 'Color Storm' collection is available in red, yellow, orange and white.

This Chronograph offers an optimized readability, thanks to the configuration of the dial decomposed in 2 reading axes:

The vertical axis consists of a counter at 12 o'clock indicating the minutes and one at 6 o'clock for the hours.

The horizontal axis slightly recessed offers the indication at 9 o'clock of the small second and at 3 o'clock, the power reserve of minimum 42 hours and the date.

Its Tonneau-shaped case, made of 316-L black steel (treated by a DLC process), maintains the core characteristics of the brand, such as its waterproofness to 100 meters (10ATM).

Cvstos offers this timepiece on a Nitril bracelet with smooth calf or alligator leather or Cordura (technical textile with high resistance used in the military and civilian domain) inserts matching the colors of the dial.

Preciousness and performance, efficiency and elegance, the four fundamental principles of the CVSTOS Manufacture are found in this chronograph with a stormy characters.

Technical Data

CHALLENGE case Tonneau-shaped, 53.70mm X 41mm

CHALLENGE GT case Tonneau-shaped, 59mm X 45mm

Materials DLC black steel

Caseback Open with sapphire crystal

Crystal Sapphire none-reflecting coating

Water-resistance 100 meters

Screws Polished titanium grade 5, exclusive CVSTOS TECHNOLOGY pattern

Crown Screw-down, polished titanium grade 5 or red gold, rubber insert

Push-button Titanium grade 5

Dial Sapphire, none-reflective coating, exclusive CVSTOS TECHNOLOGY decoration

Indexes Black PVD and Super-Luminova treated

Hands Pierced and Super-Luminova treated

Calibre CVSTOS 577 automatic chronograph

Functions Chronograph, power-reserve indicator, date

Power-reserve 42 hours minimum

Jewels 25

Rotor Exclusive CVSTOS TUNGSTEN 88 & TITANIUM TECHNOLOGY alloy

Frequency 28,800 vibrations per hour

Bracelet Rubber with leather or Cordura inserts

Buckle Folding clasp

Swiss made

CVSTOS

THE TIME KEEPER

CHALLENGE CHRONO II 'Color Storm'

En ce début d'année, CVSTOS injecte une nouvelle énergie dans son Chronographe en l'illuminant d'éclats de couleurs vives. Comme la puissante énergie dégagée par une tempête, ces éclairs de couleurs viennent renforcer le cadran pour une lisibilité hors pair, accentuée par le Luminova de couleur des aiguilles et des indexes.

Cette collection 'Color Storm' est disponible en rouge, jaune, orange et blanc.

Ce Chronographe offre une lisibilité optimisée, grâce à la configuration du cadran décomposé en 2 axes de lecture :

L'axe vertical composé d'un compteur à 12h indiquant les minutes et un à 6h pour les heures.

L'axe horizontal légèrement en retrait offre quant à lui, l'indication à 9h de la trotteuse (petite seconde) et à 3h, la réserve de marche avoisinant 42 heures et la date.

Son boîtier de forme tonneau, fait d'acier 316-L Noir (traité par un procédé DLC), garde les caractéristiques intrinsèques à la marque tel que son étanchéité à 100 mètres (10ATM).

Cvstos propose ce garde-temps sur un bracelet Nitril Perfluoré avec des inserts en cuirs lisses, alligator ou encore par du Cordura (textile technique à haute résistance utilisé dans le domaine militaire et civil) reprenant les couleurs du cadran.

Raffinement et performance, efficacité et élégance, les quatre principes fondamentaux de la marque CVSTOS se retrouvent dans ce Chronographe aux caractères tempétueux.

Fiche Technique

Boîtier CHALLENGE Tonneau, 53.70mm X 41mm

Boîtier CHALLENGE GT Tonneau, 59mm X 45mm

Matériaux Acier 316-L PVD noir

Fond Ouvert

Glace Saphir antireflet

Étanchéité 100 mètres (10 ATM)

Vis Titane grade 5 poli, profilé exclusive CVSTOS

Couronne Vissée, titane grade 5 poli, insert caoutchouc

Poussoirs Titane grade 5

Cadran Glace saphir antireflet, décor exclusif CVSTOS TECHNOLOGY

Index PVD noir et traités Super-Luminova

Aiguilles Ajourées, chromes et traitées Super-Luminova

Calibre CVSTOS 577 Automatique chronographe

Fonctions Chronographe, indicateur de réserve de marche, date

Réserve de marche 42 heures

Rubis 25

Masse oscillante Alliage exclusif TUNGSTEN 88 & TITANIUM TECHNOLOGY

Fréquence 28'800 alternances / heure

Bracelet Caoutchouc avec insert cuir ou Cordura

Fermeoir Boucle déployante

Manufacturé en Suisse